FLOOR LAMP ¢ LAMPE DE PLANCHER

SAVE THESE INSTRUCTIONS

CAUTION IMPORTANT SAFETY
INSTRUCTIONS

This portable lamp has a polarized plug (one blade is wider than the other) as a
safety feature to reduce the risk of electric shock. This plug will fit in a polarized
outlet only one way. If the plug does not fit fully in the outlet, reverse the plug. If it
still does not fit, contact a qualified electrician. Never use with an extension cord
unless the plug can be fully inserted. Do not alter the plug.

CLEANING:
Before cleaning your lamp, turn off the switch or power source. Wipe the lamp with
a soft, damp cloth.

CONSERVEZ CES INSTRUCTIONS

AVERTISSEMENT IMPORTANTES
DIRECTIVES DE SECURITE

Cette lampe portative est munie d'une fiche polarisée (une borne plus large que
I'autre). Ce dispositif de sécurité diminue le risque de chocs électriques puisque la
fiche ne s’insére dans la prise que d'un seul cété. Si elle n'entre pas dans la prise,
inversez-la. Si elle n'entre toujours pas, communiquez avec un électricien qualifié.
N’utilisez jamais une rallonge sauf si la fiche s'insére entiérement. Ne modifiez pas
la fiche.

NETTOYAGE :
Avant de nettoyer votre lampe, fermez ou coupez la source d'énergie. Essuyez la
lampe avec une étoffe douce et humide.
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FLOOR LAMP
A21 replacement bulb, 150W (sold separately) DESIGN AND COLOR MAY VARY

DEPENDING ON THE STYLE PURCHASED.
LAMPE DE PLANCHER

, , LA FORME ET LA COULEUR PEUVENT
ampoule de remplacement A21, 150W (vendue séparément) VARIER SUIVANT LE MODELE ACHETE.



